
 

   

 

14-2025 Vragen vragenuurtje van de VVD-fractie betreffende diverse 
Bredevoortse zaken.  
 
Donderdag 22 mei 2025 vond de jaarlijkse ledenvergadering van Bredevoorts Belang 
plaats. Ook hier vooral zorgen over woningnood voor met name jongeren en 
obstakels bij woningsplitsing. We hebben naar aanleiding daarvan enkele vragen 
opgesteld. 
 

1. Wat is de stand van zaken van de leegstaande katholieke kerk en het pand 
van de voormalige drogisterij? Gaan daar binnenkort eindelijk activiteiten 
plaatsvinden? 

2. Wanneer panden gesplitst worden, levert dat in de kern Bredevoort vaak 
problemen op met de parkeernorm. 

a. Kunt u een inschatting geven hoe vaak daardoor het afgelopen jaar een 
vergunning voor woningsplitsing is gewijzigd? 

b. Welke maatwerkafspraken kunnen gemaakt worden indien 
parkeernormen de belemmering zijn om een woningsplitsing in 
Bredevoort toch mogelijk te maken? 

c. Werkt het college daaraan mee? Zo nee, waarom niet?  
3. Parkeren in centrum Bredevoort is al vaker aan bod gekomen. Telkens wordt 

verwezen naar het uitvoeringsprogramma van het mobiliteitsplan.  
a. Volgens de bestuurlijke termijnagenda wordt dat uitvoeringsprogramma 

mobiliteitsplan binnenkort opgeleverd. Klopt die verwachte datum nog? 
b. Waarom worden er niet alvast wat kleinere parkeerplannen aangepakt 

in Bredevoort, zoals parkeervakken markeren, schuin inparkeren etc.  
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